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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Mit tesz a kormány az óvodapedagógus-hiány 
csökkentése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Civil szervezetek szerint a kormányzat ahelyett, hogy megoldotta volna az elkeserítő helyzetet, 
2020 óta rendeletben törvényesítette az óvodapedagógusok tömeges pályaelhagyása miatt kialakult 
kényszerű állapotot. Az új kormányrendelet szerint már csak 8 és 12 óra között követelmény, hogy a
gyermekekkel diplomás óvodapedagógus foglalkozzon; így romlik a minőség, egyre kevesebb 
óvodában tudják biztosítani a csoportonként két óvodapedagógust, és egyre több helyen fordul elő, 
hogy a gyerekeket érdemi pedagógiai végzettség nélküli személyek „nevelik”. Kérem ezzel 
kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!

Mit tesz a kormány az óvodapedagógus-hiány csökkentése érdekében?

Mekkora béremelésre számíthatnak jövőre az óvodapedagógusok?

Előfordulhat-e, hogy az óvodapedagógus-hiány miatt intézményeket kell bezárni?

Tisztelettel várom válaszát!


